
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA 
Datum 10 oktober 2022 
Onderwerp Motie uitvoering Preventieakkoord 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Onze fractie is benieuwd naar de uitvoering van de motie ‘Samen aan de slag bij uitvoering FIT! 

akkoord’, zie HIER. Wat is er tot nu toe bereikt met onze partners. 

 

De PvdA heeft hierover de volgende vragen: 

1. Graag een overzicht van de Uitwerkingsagenda en van de Uitvoeringsagenda? 

2. Met welke partners wordt praktisch samengewerkt en vindt welke uitvoering plaats? 

3. Welke resultaten zijn tot nu toe bereikt? 

4. Wat wordt er binnenkort qua uitvoering verwacht? 

 

Namens de fractie van PvdA,  

Paul Klaver 

 

 

 

  

https://raad.roosendaal.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2021/07-oktober/19:30/AANGENOMEN-7b-Motie-9-PvdA-Samen-aan-de-slag-bij-uitvoering-FIT-akkoord.pdf


 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Graag een overzicht van de Uitwerkingsagenda en van de Uitvoeringsagenda? 

 

Zie bijlage 1. De kleur is gekozen a.d.h.v. pijlers uit het FITAkkoord! 

 

 

2. Met welke partners wordt praktisch samengewerkt en vindt welke uitvoering plaats? 

 

Wij werken samen met partners die aangesloten zijn bij RSD FIT. Dit zijn partners uit de diverse 

leefgebieden zoals o.a. onderwijs, zorg, en sport. Maar ook partners die nog niet zijn 

aangesloten nodigen wij uit om deel te nemen aan het netwerk en zo men enthousiast te 

maken voor RSDFIT! Om dit o.a. te bereiken is een aanjager aangesteld met de toepasselijke 

naam RSDFIT spelverdeler. 

 

3. Welke resultaten zijn tot nu toe bereikt? 

 

Afgelopen jaar is het aantal partners van het RSDFIT akkoord sterk gegroeid naar meer dan 

80. Daarbij zijn we gestart met de organisatie van netwerkbijeenkomsten, het zogeheten 

RSDFIT café. Hier worden verhalen uitgewisseld, nieuwe activiteiten bedacht en workshops 

gevolgd die inspirerend werken en praktische toepasbaar zijn voor de eigen organisatie van de 

bezoeker. Ook worden de landelijke ontwikkelingen en best practices gedeeld. Verder zijn we 

bij deze RSDFIT cafés als gemeente in gesprek met de partners zodat we inzicht krijgen in wat 

er leeft en hoe wij als gemeente kunnen aansluiten bij partners. Hierdoor kunnen we de 

opengestelde subsidies zo goed mogelijk laten aansluiten bij de vragen die er leven, binnen de 

gestelde kaders van het rijk. Wij faciliteren daarmee in wat partners willen ontwikkelen en 

uitvoeren, passend bij de kaders van het RSDFIT akkoord. 

 

4. Wat wordt er binnenkort qua uitvoering verwacht? 

 

Eind dit jaar beginnen we met een promotiecampagne waarbij verenigingen, organisaties en 

inwoners aan het woord komen over RSDFIT. We maken hierbij gebruik van storytelling waarbij 

het merkverhaal wordt geschreven en kernwaardes worden bepaald en verankerd. Vervolgens 

zal er een content kalender worden opgesteld van minimaal 12 maanden met passend 

campagne materiaal voor de RSDFIT partner om deze doelgericht onder de aandacht te 

brengen. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


